



\$100 Cash Coupon 現金優惠券

- Customers can enjoy \$100 off upon spending of HK\$300 or above on à la carte menu
- Offer valid for dine-in at Berliner W Square only
- 顧客凡惠顧主餐牌滿港幣300元或以上，即可享港幣100元折扣優惠
- 優惠券只適用於Berliner W Square及只限堂食

berliner
German Bar & Restaurant

4/F, W Square, 314-324 Hennessy Road, Wanchai
Tel: 2891 8689
灣仔軒尼詩道314-324號W Square 4樓



20% OFF ON A LA CARTE MENU 主餐牌8折優惠

- Customers can enjoy 20% off upon spending of HK\$500 or above on à la carte menu
- Offer valid for dine-in at Stormies LKF only
- 顧客凡惠顧主餐牌滿港幣500元或以上，即可享8折優惠
- 優惠券只適用於Stormies蘭桂坊店及只限堂食

Stormies

G/F & 1/F 46 D'Aguiar Street, Lan Kwai Fong, Central
Tel: 2845 5533
香港中環蘭桂坊德己立街46號地下及1樓





Other Terms & Conditions 其他條款及細則:

- Please present original copy of this coupon or digital coupon before ordering
- Applicable to à la carte food and beverage menus • Cannot be used in conjunction with other promotional offers • Valid till September 30, 2013 • Cannot be used on public holiday eves and public holidays • Cannot be redeemed for cash and is non-refundable • Does not cover 10% service charge • Cafe Deco Group reserves the right of the final decision in case of any disputes • 顧客落單前請出示此優惠券正本或電子版本，方可享此優惠 • 適用於食物及飲品主餐牌，此券只限用一次，每次只限用一張，不能與其他優惠同時使用
- 有效期至2013年9月30日 • 不適用於公眾假期前夕及公眾假期 • 不可兌換現金或作現金找贖 • 優惠並不包括加一服務費 • 如有任何爭議，Cafe Deco Group 保留此優惠之最終決定權

